
 
 
 
 
Interpellation från Jan Jönsson (L) till Emilia Bjuggren (S) om elever i 
fristående skolor 
 
Vi har tagit del av information om att skolborgarrådet inte vill träffa skolkoncerner. Då 
skolborgarrådet har ansvar för alla Stockholms elever, såväl i kommunala som fristående 
skolor, förefaller detta märkligt. 
 
Vi är övertygade om att en dialog är nödvändig för att på bästa sätt kunna samverka. 
Branschrådet är ett viktigt forum, men otillräckligt. Det är viktigt med kontinuerlig kontakt 
och det är även angeläget att göra besök ute på skolor där stadens elever befinner sig.  
Detta då det är kommunen som har ansvar för eleverna. 
 
Vidare har det för oss framkommit att fristående aktörer inte alltid bjuds in till de 
samverkansforum som finns med bland annat socialtjänsten. Även barn i fristående aktörer 
har behov av socialtjänstens stöd.   
 
Mot denna bakgrund vill vi ställa följande frågor: 
 

- Hur ser skolborgarrådet på sitt ansvar för elever i fristående skolor? 
- Hur ser skolborgarrådet till att de fristående skolorna ingår i samverkansforum med 

socialtjänsten och andra aktörer kring barn i riskzon? 
 


